

## - Ecrits de F.Sawyer

Fred ([fwsawyer@aya.yale.edu](mailto:fwsawyer@aya.yale.edu)) de la North American Sundials Society (NASS [NASS  
\(sundials.org\)](http://NASS.sundials.org) ) adresse ce message :

<< The Sciatherics series of books is a collection of (almost) all of Fred Sawyer's writings on Dialing. There are currently 8 volumes available, with the latest being dedicated to the life and work of Hugo Michnik, the inventor of the bifilar sundial.

For information on these books and how to order them, please see the attached pdf file.

Note that orders placed by Friday, November 24 qualify for a 30% discount directly from the printer/distributor if you use coupon code EXCLUSIVE30 .  
(This code is case-sensitive).

The books may be purchased at:

<https://bit.ly/SciathericsP> (paperback)  
<https://bit.ly/SciathericsH> (hardcover)

Best regards,

Fred Sawyer>>

*La série de livres "Sciatherics" est une collection de (presque) tous les écrits de Fred Sawyer sur les cadrans. Il existe actuellement 8 volumes disponibles, le dernier étant consacré à la vie et à l'œuvre de Hugo Michnik, l'inventeur du cadran solaire bifilaire.*

*Pour plus d'informations sur ces livres et comment les commander, veuillez consulter le fichier pdf ci-joint.*

*Notez que les commandes passées avant le vendredi 24 novembre bénéficient d'une réduction de 30 % directement auprès de l'imprimeur/distributeur si vous utilisez le code promo EXCLUSIVE30.*

*(Ce code est à inscrire dans la casse).*

*Les livres peuvent être achetés à : <https://bit.ly/SciathericsP> (livre de poche) et <https://bit.ly/SciathericsH> (couverture rigide)*

*Cordialement,*

*Fred Sawyer*

